
M
Protokół Nr 29/2021

z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia Rady Miejskiej
w Sępólnie Krajeńskim w dniu 9 lutego 2021r.

Posiedzenie odbyło się w trybie zdalnym w związku z epidemią COVID-19.

W posiedzeniu udział wzięli:

Komisja w składzie:

1.

2.

3.

4.

5.

Barbara Szlezer - Przewodnicząca;
Leszek Kąkol - Z-ca Przewodniczącej ;
Jadwiga Bukolt - Członek;
Anna Miczko - Członek;
Mariola Mosiądz - Członek.

oraz zaproszeni goŚcie:

1.

2.

3.

4.

5.

6.

Przewodnic.zący Rady Miejskiej - Franciszek Lesinski;
Dyrektor Zakładu Obsługi (światy Samorz4dowej - Zbigniew Tymecki;
Prezes Zakładu Transportu i Usług - Grzegorz Gliński;
Dyrektor Żłobka - Danuta Daszkiewicz;
Kierownik Klubu Dziecięcego - Kamila Damaszek;
Kierownik Referatu Spraw Obywatelskich - Beata Kozłowska.

Posiedzenie otworzyła Przewodnicząca Komisji Pani Barbara Szlezer, która po powitaniu
zebranych zaproponowała następujący jego porządek:

1. Otwarcieposiedzeniaiprzyjęcieporządku;
2. Informacja w zakresie funkcjonowania Żłobka i Klubu Dziecięcego za 2020r. ;
3. Opinia w sprawie projektu uchwaly dot. zwolnienia lub zwrotu części opłaty

pobranej od przedsiębiorców za.?korzystanie z zezwoleń na sprzedaż napojów
alkoholowych przeznaczonych do spożycia w miejscu sprzedaży na terenie
Gminy Sępólno Krajeńskie za 2021r.;

Informacja w zakresie dowozu dzieci do szkół na terenie gminy;
Przygotowanie ,,Orlików?;
Zatwierdzenie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji;
Wolne wnioski i zakończenie.

4.
5.
6.
7.

W/w porządek posiedzenia przyjęto jednogłośnie.

Ad.2. Dyrektor Żłobka przedstawiła Komisji informację w zakresie funkcjonowania tej
placówki za 2020r. (informacja stanowi za%cznik do niniejszego protokołu). Podkreśliła, że
Żłobek w 2020r. z powodu pandemii funkcjonuje w reżimie sanitarnym, placówka była
zamknięta od połowy miesiąca marca do połowy miesiąca maja. Część pracowników
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przechorowało koronawirusa, obecnie 99% personelu zgłosiło się na szczepienia. Odnośnie
finansów powiedziała, że udało się pozyskać dofinansowanie z Powiatowego Urzędu Pracy w
kwocie prawie 63tys.zŁ, niestety z roku na rok zmniejsza się dofinansowanie z rz4dowego
programu ,,Maluch". W roku 2014 wynosiło ono ponad 500zł. na jedno dziecko, w 2020r. -
13 5zł., a w tym roku jest to jedynie kwota w wysokości 80zł. Ogólna kwota na dofinansowanie
się nie zmienia, żłobków przybywa i dlatego dopłaty są coraz niższe.

Kierownik Klubu Dziecięcego przedstawiła Komisji informację w zakresie funkcjonowania tej
placówki za 2020r. (inforrnacja stanowi za%cznik do niniejszego protokołu). Nadmieniła, że
również część pracowników klubu przechorowało COVID 19, były zawieszone czasowo także
zajęcia w związku z zachorowaniem dzieci i rodziców. Dodała, że spadek dofinansowania z
programu ,,Maluch" dotyczy także Klubu Dziecięcego.

Komisja przyjęła przedstawione informacje do wiadomości.

Ad.3. Kierownik Referatu Spraw Obywatelskich przedstawiła Komisji projekt uchwały Rady
Miejskiej w sprawie zwolnienia lub zwrotu części opłaty pobranej od przedsiębiorców
za korzystanie z zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych przeznaczonych do
spożycia w miejscu sprzedaży na terenie Gminy Sępólno Krajeńskie za 2021r.
Nadmieniła, że możliwość zwolnienia lub zwrotu części opłaty związana jest z panującą
pandemią koronawirusa.

Komisja zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie projekt przedstawionej uchwały.

Ad.4. Prezes Zakładu Transportu i Usług poinformował, że w związku z panująca pandemią
dowozy dzieci do szkół są bardzo okrojone, obecnie jeżdżą trzy autobusy i dwa mikrobusy,
wszystkie dzieci są dostarczane do szkół . Dodał, że docelowo będzie się starał wymienić
pojazdy na elektryczne, proces ten będzie prowadzony sukcesywnie, bo nie są to tanie poj azdy,
kosztują od 1,5 - do 2mln.zł. Dyrektor Zakładu Obsługi Oświaty Samorządowej podziękował
Prezesowi ZTiU za bardzo dobrą współpracę w zakresie dowozów. Przedstawił następnie
Komisji informacje w zakresie planu kosztów dowozu dzieci do szkól liczby dowożonych
dzieci oraz kosztów dowozu za 2020r. (informacje stanowią za%czniki do niniejszego
protokołu). Jego zdaniem w przypadku transportu dzieci do szkół powinien być realizowany
jednocześnie transport publiczny, w takim przypadku byłaby refundacja z urzędu
Marszałko'wskiego w wysokości 50% comiesi«;cznie ponoszonych kosztów. Niestety
przeszkoda są opinie prawne, które wskazują, że transport publiczny nie może być prowadzony
przez teren miejski.

Komisja przyjęła przedstawioną informację do wiadomości.

Ad.5. Dyrektor Zakładu Obsługi (światy Samorządowej przedstawił Komisji informację w
zakresie przygotowania ,,Orlików" (informacja stanowi za%cznik do niniejszego protokołu).
Podkreślil że połowę wynagrodzenia animatorów dofinansowuje Ministerstwo Sportu i
Turystyki. Zajęcia na czterech ,,Orlikach? są realizowane od początku miesiąca marca do końca
miesiąca listopada, w ubiegłym roku było sześciu animatorów.
Pan %kol zapytai czy jest sprawdzany stan techniczny ,,Orlików? przed sezonem. Dyrektor
ZOOS odpowiedział, że tak, ze wszystkich szkół otrzymał protokoły przeglądu ,Orlików".
Dodał, że zgodnie z przepisami dyrektor ma obowiązek dokonywania przeglądów co najmniej
raz w roku. Oprócz tego, zgodnie z obowiązującym prawem, raz na pięć lat dokonuje się bardzo
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szczegółowej kontroli. Pani Miczko zapytała, czy śnieg może zalegać na nawierzchni
,,Orlików?, czy musi być zdjęty. Zapytała również, kto dokonuje przeglądów, przypomniała
bowiem, że dwa lata temu podczas otwarcia roku szkolnego na jednym, z ,,Orlików" pomimo
przeprowadzonego przeglądu zauważono duże ubytki. Dodała, że dopiero po interwencji
radnych ubytki zostały uzupełnione. Dyrektor ZOOS odpowiedział, że śnieg zgodnie z
certyfikatem nie ma wpływu na murawę, natomiast niedopuszczalne jest tam wylewanie wody
celem urządzenia lodowiska. Odnośnie przeglądów odpowiedział, że najpierw dokonuje go
dyrektor szkoły wspólnie ze społecznym inspektorem pracy i przedstawicielem załogi.
Natomiast przeglądy roczne stanu technicznego budynku oraz kontrole pięcioletnie zgodnie z
przepisami dokonywane są przez inspektora nadzoru posiadającego uprawnienia budowlane,
szkoły korzystają od lat z usług kilku takich inspektorów. Odnośnie wskazanego ubytku
powiedział, że nie wyklucza tego, iż inspektor w protokole wniósł tego rodzaju uwagę, jednak
dyrektor szkoh,o nie uwzględnił tego wydatku w planowanym budżecie szkoły.

Komisja przyj«ła przedstawioną inforrnację do wiadomości.

Ad.6. Komisja zatwierdziła jednogłośnie protokół ze swojego poprzedniego posiedzenia w
miesiącu styczniu br.

Ad.7. W wolnych wnioskach pomszono następujące sprawy;

- Dyrektor ZOOS przypomnial że przekazał dla wszystkich członków Komisji (światy do
zapoznania w wersji papierowej obszerne materiały dotyczące funkcjonowania gminnej
oŚwiaty;

- Pan Kąkol poinformowai że znaczny procent Polaków jest przeciwny szczepieniom, w
związku z tym zapytał, jak będzie traktowany nauczyciel, który się nie zaszczepi. Dyrektor
ZOOS wskazał, że restrykcji ustawowych nie ma, bo szczepienia są dobrowolne. Wyraził
zdziwienie, że spośród pracowników szkół i przedszkoli ze szczepień zostały wyłączone woźne
oddziałowe;

- Pani Szlezer, w związku z nieobecnością w kraju, zwróciła się do Pana Kąkola o zastąpienie
jej w uroczystości wręczenia nagród za uzyskane wyniki sportowe;

- Pani Miczko zawnioskowała, aby zainterweniować w sprawie malejącego dofinansowania
Centrum Małego Dziecka i Rodziny z Programu ,,Maluch?. Zasugerowała, aby uczynić to za
pośrednictwem np. Związku Miast Polskich albo Rady Miej skiej, można byt akie pismo wysłać
do ministerstwa, może dofinansowanie uległoby zwiększeniu. Pan Lesinski powiedzial że
wniosek należy skierować do Burmistrza, a on z nim omówi dalszą procedurę. Komisja
jednogłośnie poparła wniosek Pani Miczko.

Z-ca Przewodniczącpj.,Komisji
Leszel

?toki aał:"
'omasz Dix
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